

《单词百科:operability是什么意思?operability怎么发音?operability的解释和用法》

英语单词operability是什么意思?operability怎么读?operability怎么发音?简答网为您整理了operability的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



operability怎么读

operability的读音:[p r 'b l t]

operability的意思

1、运转或操作性能，可操作性;可手术性;

operability的双语例句

1、The illegal mining is guilty of indefinite legislation and lacking operability.

非法采矿罪存在立法不明确、乏可操作性等缺陷.

2、 And creative on-site marketing management means middle and low light trucks, it is easily operability.

并独创中低端轻卡销售现场管理办法, 可操作性强.

3、 Because of its reusability and operability HLA has gradually become mainly architecture in simulation.

HLA以其可重用性、互操作性好的特点,逐渐成为仿真的主流体系结构.

4、 Improve the operability of the system so that more user-friendly operation.

提高了系统的可操作性,使操作更加人性化.

5、 The ball rotation and push operation provide superior operability.

球旋转和推动作业提供卓越的可操作性.

6、 Benefits: To improve management efficiency, visual management, to increase operability.

优点: 提高管理效率, 目视管理, 增加可操作性.

7、 Operability: User's effort for operating the application and operational control.

易操作性: 用户操作应用程序所花费的人力.

8、 Perform automatic DNS operability check NOW?

演出自动dns的可操作性检查,现在 呢 ?

9、 What is the operability range of your sensor?

什么是传感器的操作范围?

10、 Test and inspection of fire-resisting materials is a work of strong operability and high technology content.

耐火材料检测是一项业务性强、技术含量高的工作.

11、 Profitability of such a rebound very narrow space, poor operability, lack of

participation in value.

这类反弹的获利空间十分狭小,可操作性差,缺乏参与价值.

12、The Website has a powerful operability and practicability in the process of design and practical application.

该网站从设计到实际应用过程中,具有了很强的操作性和实践性.

13、Finally, the operability and the correctness of the two models have been verified by example.

最后用实例验证了两个模型的正确性和可操作性.

14、Finally article proves operability of the assessment index system by a concrete case.

最后通过具体案例验证该指标体系的可操作性.

15、Their studies on small-town construction within a small framework led to greater practicality, feasibility and operability.

对小范围的小城镇建设的研究,使得研究更有针对性,可行性和可操作性.

以上是简答网为您整理的operability怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/operability>